
PROTOKÓŁ NR 60/2014 

z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 5 listopada 2014 r. 

Obradom przewodniczył  Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13.15. 

 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 

 

Przewodniczący  Komisji – St. Sulik zaproponował zmiany do porządku obrad 

polegające na: 

 

 dodaniu do punktu 1 „Rozpatrzenie pism Zakładu Usług Miejskich  

w Ostrowcu Świętokrzyskim” pisma w sprawie przydziału lokalu dla pani Ewy 

Zawadzkiej, 

 dodaniu do punktu 2 „Opiniowanie projektów uchwał” projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Zakładu Opiekuńczo-Rehabilitacyjnego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

 rozpatrzeniu w punkcie 4 „Sprawy różne” pisma złożonego przez Panią Sylwię 

Mroczkowską. 

 

Członkowie komisji przyjęli zaproponowany porządek obrad wraz  

z zaproponowanymi zmianami przez Przewodniczącego Komisji: 

 

1. Rozpatrzenie pism Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim  
w sprawie: 

a) przydziału lokalu dla Pana ………………………………, 

b) przydziału lokalu dla Pana ………………………………, 

c) przydziału lokalu dla Pani ……………………………… . 

 

2. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) uchwalenia zaktualizowanej Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie Programu współpracy Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w latach 2014 – 2015, 

c) zmieniającej uchwałę w sprawie Zakładu Opiekuńczo-Rehabilitacyjnego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
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3. Sprawozdanie z prac Komisji ds. Rodziny w kadencji 2010 – 2014.  

4. Sprawy różne (m.in. rozpatrzenie pisma Pani ……………………..). 

 

Do punktu 1: 
 

a) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek Zakładu 

Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału lokalu dla 

Pana ……………………………… (w załączeniu). 

 

b) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek Zakładu 

Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału lokalu dla 

Pana ………………………….. (w załączeniu). 

 

c) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek Zakładu 

Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału lokalu dla 

Pani ………………………… (w załączeniu). 

 

Do punktu 2: 

 

a) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia zaktualizowanej Strategii Zrównoważonego Rozwoju 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski (w załączeniu do protokołu). 

 

b) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Programu współpracy Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w latach 2014 – 2015  
(w załączeniu do protokołu). 

 

c) Uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Zakładu Opiekuńczo-Rehabilitacyjnego w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Ostrowcu Świętokrzyskim  
(w załączeniu do protokołu) przedstawiła Dyrektor Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Ostrowcu Świętokrzyskim – Jolanta Sienniak informując, że 

intencją projektu uchwały jest nowelizacja Statutu ŚDS „Przystań” poprzez 

wprowadzenie od 1 stycznia 2015 r. dwóch miejsc na całodobowy pobyt. 

Uczestnicy będą mogli z tej możliwości skorzystać w sytuacjach szczególnych  

(spowodowanych np. sytuacją rodzinną) lub na wniosek zespołu wspierającego  

w celu przeprowadzenia treningu z danej dziedziny. Na urządzenie pokoju 

(sypialni), w którym będą przebywać uczestnicy, Środowiskowy Dom 
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Samopomocy otrzymał środki z Wydziału Polityki Społecznej Świętokrzyskiego 

Urzędu Wojewódzkiego.  

Korzystając z okazji Dyrektor ŚDS „Przystań” – J. Sienniak poinformowała, że 

placówka funkcjonuje już rok i powstała w wyniku przekształcenia Zakładu 

Opiekuńczo-Rehabilitacyjnego. Dyrektor ŚDS – J. Sienniak złożyła podziękowania 

Prezydentowi Miasta, Wiceprezydentowi Miasta oraz członkom Komisji  

ds. Rodziny za akceptację tej uchwały podkreślając, że to głównie wolą 

Wiceprezydenta P. Górniaka zakład nie został zlikwidowany, a jego 

przekształcenie w środowiskowy dom pomocy odbyło się bezboleśnie zarówno dla 

uczestników, jak i pracowników zakładu. Ponadto Dyrektor J. Sienniak 

poinformowała, że w tym roku powstał program inwestycyjny dla 

Środowiskowego Domu Samopomocy, na mocy którego placówka pozyskała już 

środki. Dlatego też zdaniem Dyrektor J. Sienniak decyzja o przekształceniu 

Zakładu Opiekuńczo-Rehabilitacyjnego w Środowiskowy Dom Pomocy była 

słuszna. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Zakładu Opiekuńczo-Rehabilitacyjnego  

w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

Do punktu 3: 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag do sprawozdania z prac Komisji 

Rodziny w kadencji 2010 – 2014 (w załączeniu).  

 

Do punktu 4: 

Członkowie Komisji rozpatrzyli skierowane do komisji pismo pani 

………………………. informujące o odłączeniu budynku przy ul. …………… .  

od magistrali wodociągowej i w związku z tym braku możliwości ogrzewania 

budynku (pismo w załączeniu).  

Przewodniczący Komisji – St. Sulik poinformował, że obok starego wodociągu  

w tamtym rejonie wybudowano nową magistralę wodociągową. Natomiast nikt nie 

jest zainteresowany robieniem przyłącza do tego budynku, ponieważ jest on 

wyłączony z użytkowania. Rodzina państwa ………………… jest również 

pozbawiona energii elektrycznej, ponieważ kabel doprowadzający prąd został 

zerwany.  

Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że tej rodzinie złożono propozycję lokalu, ale  

państwo ……………….. nie chcieli go nawet obejrzeć. Zastanawiające jest jednak, 

jak oni mieszkają w tym budynku, bo jest już listopad.  
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Dyrektor Zakładu Usług Miejskich – Z. Wesołowski stwierdził, że oglądał 

budynek, w którym mieszkają państwo ……………. . Niestety, trudno go nazwać 

mieszkaniem.  

Radna E. Helicka stwierdziła, że z drugiej strony rodzin w trudnej sytuacji 

mieszkaniowej w Ostrowcu jest wiele.  

Wiceprezydent Miasta –  P. Górniak poinformował, że tego typu spraw gmina 

załatwia sporo. Z drugiej strony w Miejskiej Energetyce Cieplnej od kilku lat było 

wiadomo, że zamieszkiwanie tego budynku przez państwa ……………………. jest 

tylko kwestią czasu. Potem rodzina ta miała odcięty prąd. Gmina zrobiła wszystko, 

aby zaproponować im jakiś lokal i taka propozycja się pojawiła. Niestety, ci 

państwo stwierdzili, że nie stać ich na utrzymanie mieszkania ogrzewanego prądem 

i żądają innego lokalu.  

Dyrektor ZUM – Z. Wesołowski wyjaśnił, że mieszkanie, jakie zajmują państwo 

………………….., to nadbudówka nad wymiennikownią. Jedyną rzeczą, jaką na 

ten moment jest możliwa, to wycofanie z eksmisji lokalu przy ul. Sikorskiego 

(mieszkanie ogrzewane piecem). Ten lokal można zaproponować państwu 

………………, ale ZUM musi mieć trochę czasu na jego przygotowanie.  

 

Członkowie Komisji wyrazili akceptację dla propozycji przedstawionej przez 

Dyrektora Zakładu Usług Miejskich odnośnie propozycji lokalu dla rodziny 

państwa …………………………. . 

 

Radna H. Sławek stwierdziła, że w każdej chwili rodzina ta może skorzystać  

z pomocy Ośrodka Interwencji Kryzysowej.  

Pracownik ZUM – J. Traczyńska poinformowała, że Miejska Energetyka Cieplna 

nie robi nic w sprawie państwa ……………………, a zgodnie z ustawą  

o ochronie praw lokatorów nie może pozbawić ich mediów.  

 

Członkowie komisji zdecydowali o przekazaniu sprawy państwa 

………………………… do Prezydenta Miasta celem dalszego procedowania.  

 

Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 13.40.  

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji 

Marta Kamińska           Stanisław Sulik 


